
STOREMERLØSE VANDVÆRK A.M.B.A

Formandens beretning ved Store Merløse

Vandværks generalforsamling d. 28-02-2024

I April 2023 overtog jeg posten som formand og vandværkspasser og fik nøglerne og

telefonen til vandværket udleveret, uden den store introduktion til jobbet. Jeg blev fra

start af hurtigt tilmeldt et driftskursus samt et hygiejne kursus. I alt 3 dages varighed.

På begge kurser var der en afsluttende prøve, som begge er bestået.

Hans den tidligere formand, har været en rigtig god støtte. De gange der har opstået

spørgsmål enten i driften af vandværket, eller hvis jeg har haft brug for at vide, hvad

han ville have gjort i en given situation.

Vi har fortsat udskiftningen af vandmålere, og har i min tid i 2023 udskiftet ca. 100

målere.
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Vandkvaliteten er stadig god, der har dog været påvist en meget lille mængde

jordbakterie i rent vandtanken. Dog en så lille mængde, at det er helt uden betydning

for kvaliteten af vandet.

Vandværket kører godt i det daglige, uden store fejl og

Der har ikke været nogen vandbrud i min tid som formand.

Bnbo aftale er indgået med Bonderup gods, hvor vores boringer er, aftalen omhandler

et område på ca. 1,3ha.

Bestyrelsen har i 2023 afholdt 8 bestyrelsesmøder.

Vi har i 2023 udpumpet 57881,5 m3 vand, vi har solgt 54241 m3 så der har været et

spild på 3204 m3 = 6,5 procent , som er godt .

Takstblad samt beregning af anlægskartotek, beregning af forsynings og

stikledningsbidrag, beregning af målerbidrag. Investeringsplan samt driftbudget for

2024-2025, er sendt til kommunen d.5-12-23 og er godkendt af holbæk kommune d.

5-1-24

Jesper Eitel

formand
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